	BURNING COSTS CLAUSE


	CLAUSE DES COUTS BRULANT

	The Premium to be paid to Insurers hereon shall be calculated at a provisional Rate of ......................% per annum on the insured value of the Aircraft.  As soon as practicable after the total claims (including claims expenses less salvages and/or refunds and/or recoveries) payable under this Policy are ascertained, the above mentioned Rate of .....................% shall be adjusted so that the total gross Premium under this Policy is equal to .....................% of the total claims (including claims expenses less salvages and/or refunds and/or recoveries) subject however to a minimum annual Rate of ....................% and a maximum annual Rate of .....................%.


	La prime à verser aux assureurs doit être calculé à un taux provisoire de ......................% par an sur la valeur assurée de l'avion. Dès que possible après le total des créances (y compris les charges de sinistres moins sauvetages et / ou remboursement et / ou de recouvrement) payables en vertu de la présente police sont constatées, le taux mentionné ci-dessus de ............... % doit être ajustée de sorte que la prime brute totale en vertu de cette police soit égale à .....................% du total des créances (y compris les réclamations moins  les frais de sauvetages et / ou remboursement et / ou de recouvrement) sous réserve toutefois d'un taux minimum annuel de ....................% et un taux annuel maximum de .. ...................%.
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